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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2015/16:324 Väg 225 i Stockholms län

Nynäshamn växer. Norviks hamn byggs ut, och i området kring Ösmo kommer 
ett betydande antal bostäder att byggas. Nynäshamn är viktigt för hela regionen 
med avseende på både bostadsförsörjningen och transporter.

En betydande del av de varor vi importerar kommer sjövägen till Nynäshamn 
för att sedan transporteras ut i landet. Länsväg 225 mellan Nynäshamn och 
Södertälje är här en viktig förbindelse eftersom det är den kortaste vägen 
mellan Nynäshamn, Botkyrka och Södertälje. Den binder samman väg 73 med 
E4/E20.

Vägen har bitvis bristfällig sikt och linjeföring. Stora delar saknar helt skydd 
för oskyddade trafikanter vilket är allvarligt eftersom så många bor längs 
vägen. Busstrafiken har problem för att vägen är för smal för stora fordon. Att 
vägen är en säkerhetsrisk framgår av Transportstyrelsens olycksfallsstatistik 
från 2013 med många svåra olyckor.

Väg 225 finns med i en åtgärdsplanering för vägförbättringar, men dessa ligger 
alltför långt fram i tiden med tanke på den trafikökning som sker på den här 
vägsträckan.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Vilka åtgärder tänker statsrådet vidta för att öka säkerheten på väg 225?

………………………………………

Barbro Westerholm (FP)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-16
Besvaras senast
2015-11-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


